
Bijdrage Beter voor Rijswijk. 

Alleen de gesproken tekst geldt 

 

Voorzitter, 

 

Het klinkt al een cliché,  maar allereerst 

dank  aan de ambtelijke organisatie en het 

College 

voor het ontvangen van de stukken en de 

beantwoording op onze vragen. Al laat de 

kwaliteit van de beantwoording ook dit 

jaar weer te wensen over. Punt van 

aandacht graag. 

 

Het afgelopen jaar, was wederom een 

bijzonder jaar, zo ook voor Beter voor 

Rijswijk. Na een tweede keer verkiezingen 



en als grootste partij uit de stembus, geen 

plaats in het college. Gelukkig gaat het na 

de val van het vorige College Beter voor 

Rijswijk een stuk beter af. Met de nieuwe 

wethouders zoals Jeffrey Keus van 

Gemeente belangen, Larissa Bentvelzen 

van Beter voor Rijswijk en Johanna 

Besteman van het CDA.  Er is veel werk 

verzet en de wethouders streven naar 

transparantie, dat is hard nodig.  

  

Terugkijkend op de jaarrekening van 2016 

, waar er afgesloten werd met een 

positief saldo van 1.8 miljoen, In 2017 

werd afgesloten met een positief saldo 

van 150.000 euro 

En 2018, ik verzin het niet, een negatief 

resultaat van ruim 7.5 miljoen euro. 



 

Voorzitter, Rijswijk staat er met dit 

negatieve saldo niet best voor;   Beter 

voor Rijswijk baart zich zorgen over dit 

lopende jaar en de toekomst. Met een 

flinke greep uit de reserves 

hebben we nu een behoorlijke financiële 

kater opgelopen. 

Toegegeven: de tekorten zijn vooral 

veroorzaakt door uitgaven in het Sociaal 

Domein en forse tegenvallers op de 

ontwikkeling in Rijswijk Buiten. 

Vraag: de accountant is niet in staat 

gebleken om een samenstellingsverklaring 

af te geven waardoor de jaarrekening over 

2018 niet binnen de wettelijke termijn kan 

worden aangeleverd. 



Dit kan leiden tot ernstige gevolgen. Hoe 

heeft dit kunnen gebeuren? Heeft de 

accountant zijn  werkzaamheden niet goed 

aangepakt, of is de administratie van de 

Gemeente niet in orde?  Waarom is hier 

niet eerder ingegrepen? 

Het doet Beter voor Rijswijk goed dat 

wethouder Keus inmiddels heeft 

toegezegd in gesprek te gaan met DSM om 

van toekomstige procedures af te zien.  Dit 

voormalige staatsbedrijf maakt anders 

Rijswijk kapot en kunnen wij niet met 

voldoen aan de vraag naar woningen. 

Bleek ook weer uit de belangstelling 

afgelopen zaterdag. 

Juist en onderwerp waar de Overheid op 

aandringt. 

 



In het hoofdlijnen akkoord van het vorige 

college stond; We voeren onze financiële 

huishouding op een verantwoorde manier. 

We zorgen onder meer voor financiële 

buffers om tegenvallers op te vangen en 

zorgen dat het niveau van het 

weerstandsvermogen uitstekend is.Deze 

belofte is helaas geen realiteit.  Ondanks 

dat de tegenvallers te voorzien waren 

heeft het College dit verzwegen en ging als 

een dolle door met te hoge uitgaven in het 

groen. 

Beter voor Rijswijk is verheugd dat het 

huidige College een transparante weg is 

ingeslagen en zeker op de kleintjes gaat 

letten. 

Voorzitter,  

 



Het onderhoud van groen laat nog steeds 

te wensen over. Rijswijk is inmiddels 

verheven tot de onkruidstad van 

Nederland.  De berenklauwenplaag 

woekert voort. 

Het aantal onnodig gekapte bomen, is 

groot. 

Door het hoge onkruid langs de waterkant 

zie je weinig jonge eendjes en hoentjes 

meer. Ze kunnen de waterkant niet meer 

op. Uiteindelijk zal een goede aanpak 

bijdragen.  Zo zal de eikenprocessierups 

ook met voortvarendheid moeten worden 

aangepakt.   Er gaat meer geld naar 

onderhoud,  het lijkt vooralsnog niet 

voldoende. 

Voorzitter, Algemeen bestuur en 

organisatie, we streven naar excellente 



dienstverlening zoals in het 

hoofdlijnenakkoord. 

Beter voor Rijswijk merkt dat de 

telefonische bereikbaarheid nog steeds 

niet op peil is! 

De Raad heeft onlangs besloten dat 

AVALEX het grof vuil binnen een week zou 

komen ophalen na melding. Nog steeds 

houdt AVALEX vast aan een termijn van 

drie weken.  

Vraag: hoe verloopt uw communicatie? 

 

Verder valt het ons op dat er erg veel 

schijven binnen de organisatie zijn 

waardoor het bestuur belemmerd wordt 

in het nemen van belangrijke beslissingen. 

 



Beter voor Rijswijk stelt voor een 

onderzoek te doen naar het inkorten van 

de beslislijnen tussen de ambtelijke 

organisatie en het College. 

Voorzitter, kunt u dit onderzoek 

toezeggen, zo nodig dient Beter voor 

Rijswijk in tweede termijn een motie in. 

 

Voorzitter, dierenwelzijn, er is hiervoor 

nauwelijks geld uitgegeven.  Beter voor 

Rijswijk ziet graag een structurele planning 

ten gunste van onze huisdieren en overige 

dieren.   

De recentelijke gebeurtenissen van de 

dood van de hond Batman in ons 

Rijswijkse park, die op een vreselijke wijze  

om het leven is gekomen, geeft hier 

wederom  aanleiding toe. Ook ieder jaar 



de schrijnende gevallen van achtergelaten 

honden in te hete auto”s. Met dit mooie 

weer de afgelopen weken zeer actueel. 

Deze gebeurtenissen hebben niet alleen 

Rijswijk, maar landelijk mensen 

aangegrepen.  De petitie die op internet is 

gestart nadert de 35.000 handtekeningen 

en gaat gewoon nog door.  Voorlichting en 

handhaving planning moeten hoger op de 

dierenwelzijnsagenda komen. 

De organisator van de petitie, waarmee 

Beter voor Rijswijk contact mee heeft is 

voornemens een crowdfunding aktie op te 

zetten voor een blijvende herinnering aan 

Batman en een duidelijk signaal tegen 

dierenleed. Beter voor Rijswijk rekent op 

een positieve houding van het College om 

een en ander te realiseren. 



 

Voorzitter, Beter voor Rijswijk, is nooit 

voorstander geweest van een 

cultuurmakelaar. 

Wat een idiote naam eigenlijk. Waarom 

moeten we nog maanden wachten op een 

schriftelijke verantwoording van de door 

haar verrichte activiteiten.  

Beter voor Rijswijk vind dat er in dit huis 

voldoende ambtelijke kennis is om 

organisaties te adviseren.  

Wij beschouwen dit maar als een 

bedrijfsongevalletje. Kunt u ons toezeggen 

dat het contract niet meer wordt verlengd.  

 

 

Voorzitter, 



Het vorige College had de mond vol over 

het Wijkwethouderschap. Daar is niets van 

terecht gekomen, behoudens een 

incidenteel bezoekje aan de wijk. 

Vraag: Hoe gaat het huidige College hier 

invulling aangeven.? 

 

Voorzitter, 

Beter voor Rijswijk wil dat de gemeente 

met spoed kijkt naar een aantal gevaarlijke 

locaties Locaties als bijvoorbeeld de 

rotonde aan de sr Winston Churchilllaan. 

Fietsers rijden daar met gevaar 

voor eigen leven omdat automobilisten 

die de rotonde naderen slechts naar links 

kijken terwijl fietsers van alle kanten 

komen aanrijden. 



Vraag: Is het College breid hier eens 

zorgvuldig naar te kijken? 

Weesauto’s. De landgoederenzone staat 

vol met verlaten auto’s. vaak ontdaan van 

kenteken. Vermoedelijk afkomstig uit Den 

Haag. In Den Haag heeft men dezelfde 

problemen met name aan de Houtrustweg 

en heeft hiertoe de lokale verordening op 

aangepast.  

Vraag: is het College bereid de 

verordening aan te passen en de 

weesauto’s te verwijderen? Zo nee, 

waarom niet? 

Zondig komt Beter voor Rijswijk met een 

motie. 

Als laatste voor mijn eerste termijn; 

Voorzitter, 



Rijswijk zit in zwaar financieel weer. Beter 

voor Rijswijk vraagt om op korte termijn te 

kijken of er bepaalde kostbare projecten 

kunnen worden geschrapt, of uit te 

stellen.  

Beter voor Rijswijk denkt bijvoorbeeld aan 

het miljoenenproject om het Bogaardplein 

op te leuken met bomen en een 

peperduur kunstwerk, zeker nu blijkt uit 

artikel in het Financieel Dagblad dat het 

winkelcentrum niet levensvatbaar is, en de 

rapportage gisteren op BNR radio 

Afhankelijk van uw toezegging houdt beter 

voor Rijswijk hiervoor een motie achter de 

hand. 

Beter voor Rijswijk ziet met belangstelling 

uw reactie tegemoet. 


